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Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat ja kokousta seuraava yleisö. 

Olemme tänään päättämässä ensi vuoden veroista. Tuloveroprosentista ei tarvitse 
paljon käydä kädenvääntöjä, mutta muita veromuotoja meillä kuitenkin on 
pohdittavaksi. 

Asuinrakennuksiin ja yleiseen kiinteistöveroprosenttiin ollaan esittämässä 
korotuksia. Asuinrakennuksen kiinteistöveroprosenttiin 0,05 prosentin korotus on 
normaalille työssä käyvälle maltillinen, sillä perus omakotitalon kohdalla vaikutus on 
muutama kymmenen euroa vuodessa.  

SDP:n valtuustoryhmä ymmärtää sen olevan joillekin pienituloisille sellainen, joka 
yhdessä muiden elinkustannusta nostavien asioiden kanssa tuntuu taloudenpidossa. 
Myös yrityksille korotus tässä maailmantilanteessa on selkeä lisärasite. Näistä syistä 
sen korottaminen ei ole mieluinen ratkaisu. Tässä taloudellisessa tilanteessa 
kuitenkin katsomme, että se on kaupunkimme talouden tasapainottamisohjelmaan 
liittyen välttämätön.  

Samalla haluamme muistuttaa, ettei kaupunkimme kiinteistöverojen taso ole 
korkea, vaan se noudattelee Suomen keskitasoa myös korotuksen jälkeen. 
Naapurikuntiin vertailu on kohtuullisen turhaa.  

 

Arvoisa puheenjohtaja, Raahen sosialidemokraattinen valtuustoryhmä hyväksyy 
kaupunginhallituksen esityksen tulovero- ja kiinteistöverojen tasosta vuodelle 2023. 


